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ČESKO: Národní byla v prodlouženém víkendu plná lidí a množství svíček u památníku
svědčí o tom, že lidé dosud nejsou schopni pochopit, jak si s námi politici a osud zahráli
ruskou ruletu. Místo aby byla Národní třída zaplněna lidmi nespokojenými se současnou
tristní situací, lidé slaví ukradenou revoluci, o které řada z nich ani nic moc neví.

Jedním z důvodů k naštvání je situace kolem sankcí vůči Rusku. 5.12.2023 končí výjimka, kterou
jsme měli na možnost nadále kupovat ruskou ropu. Vláda dosud nezajistila žádnou náhradu.
Katarská alternativa byla až fanatickým příklonem ve sporu Izraele a Hamásu na stranu židovského
státu víceméně pohřbena, což dosud například Piráti nezaregistrovali. Mnoho jiných variant
neexistuje, navíc polské rafinerie Unipetrol v Litvínově (což zní hrozně) jsou nastavení právě na tuto
komoditu proudící k nám ropovodem Družba a bez miliardových investic nejsou schopny přejít na
jiný produkt. Celý svět nakupuje v Rusku, naši tupci jsou však ,,zásadoví“. Že to může znamenat
razantní zdražení ropných výrobků včetně pohonných hmot na nesmyslnou úroveň, to přeplácené
politiky vůbec netrápí. Co by to znamenalo na našich trzích s čímkoliv si jen těžko dokáže někdo
představit. Litr benzínu či nafty za 50 korun je prostě zločin, navíc reálný.

Češi se skládají na bojový vrtulník, který by byl darován Ukrajině. Jako opravdu? Je naprosto zjevné,
že Ukrajinci nemají šanci na výhru a pouze prodlužují agónii a navyšují vlastní ztráty. Obrovské
množství mrtvých branců tak nikomu nepomůže a věnovat za mnoho milionů vrtulník se schopností
vydržet v boji tak 5 minut je mrháním penězi, které by více posloužily například k léčbě několika
dětí. Hloupost organizátorů sbírky a těch, kteří posílají peníze, je do očí bijící. Rusové evidentně
neprohrávají a dokážou bez problémů pokračovat v opotřebovávací válce, kterou vyčerpali nejen
samotnou Ukrajinu, ale zároveň i její dodavatele zbraní. Včetně nás. Cokoliv, co nyní děláme proti
Rusku, se nám bude dlouho vracet ve zlém. Inteligentní lidé si to uvědomují, zmanipulovaní doufají v
nesplnitelné a politici plní zadání dané Washingtonem a Bruselu.

Německá fotbalová reprezentace odehrála přípravné přátelské fotbalové utkání s Tureckem.
Německý stadion, turečtí fanoušci převážně s tureckým i německým pasem. Za německou
reprezentaci, která v nepřátelsky naladěném kotli prohrála, odehrálo utkání 7 exoticky působících
reprezentantů. V kontextu se záběry ze Španělska, přes které proudí čerstvě tisíce Afričanů právě do
Německa, je nad Slunce jasné, že Evropa je jaksi v háji. V době izraelsko-arabského konfliktu jsou
západoevropská města svědky mnoha propalestinských demonstrací naznačujících, kolik muslimů už
na našem kontinentu je a jak se tu cítí doma. Islamizace je tak v plném proudu. A abyste si nemysleli,
že se nás to netýká, množí se u nás Pákistánci a pomalu se stávají velkou skupinou mezi rozvozci
hotových jídel na skútrech.

To naši fotbaloví reprezentanti mají jiný problém. Nejen, že nám fotbal moc nejde, ale ještě se najdou
pitomci, kteří nejsou schopni rozlišit hranice profesionality a potřeby se bavit. O českém fotbalu
může mít kladný obrázek jen naivní člověk, který se v jeho prostředí nikdy nepohyboval. Špína v
podobě korupce, mafii připomínajících pseudoagentů bažících po penězích, pro něž nemusí nic dělat,
likvidace talentů či preferování jiných, prostituce některých snaživých maminek mladých hráčů,
bratříčkování různých funkcionářů, bohužel často z řad bývalých hráčů, to je náš fotbal. Nečekejme
poté čistotu ani v těch nejvyšších patrech. A když ani ti, kteří tím vším propluli a mají štěstí, že je to
úplně nesemlelo a mohou si vydělat, nejsou schopni v dnech před rozhodujícím zápasem udržet
disciplínu, pak si musíte říct, co že se to vlastně všude děje?
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Hloupost, zdá se, kvete. Neschopnost Pětikoalice je unikátní, přestože Pekarová Adamová je
přesvědčena, že vše dělají dobře a opět vyhrají volby. A víte co? Ono tak může i dopadnout. Zdá se,
že lidé už mozek moc nepoužívají. Navíc se Mirda Kalousek chce vrátit zpět do vysoké politiky a lidí,
kteří si nic nepamatují, ho klidně budou opět podporovat. Je neuvěřitelné, kam se náš národ nechává
vmanipulovat. Indicií ukazujících na destrukci společnosti i života takového, jaký jsme mohli žít, je
mnoho. Plno lidí si stále říká, že je dobře, jiní zase doufají, že se to nějak srovná. Opak je však
pravdou.
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